

Title (en)

Stock parcel for spherical luxury foods, especially ice-cream scoops.

Title (de)

Vorrats-Packung für ballenförmige Genussmittel, insbesondere Speiseeis-Kugeln.

Title (fr)

Emballage pour une quantité de friandises de forme sphérique en particulier pour des boules de crème glacée.

Publication

**EP 0216107 A2 19870401 (DE)**

Application

**EP 86111134 A 19860812**

Priority

DE 8523403 U 19850814

Abstract (en)

The package consists of two parts, namely a bottom part (1) and a top part (2) which fit together. Each part is divided into several mutually assigned compartments (3, 3'). The compartments of at least one of the parts (1, 2) have walls (4), the inside surfaces (5) of which are shaped and arranged in the manner of a truncated pyramid or cone. The parts (1, 2) are in each case shells made of transparent or translucent plastic. The truncated pyramid-shaped walls (4) are preferably rounded in the region of the rising edges (8). <IMAGE>

Abstract (de)

Es wird eine Vorratspackung für ballenförmige Genussmittel, insbesondere Speiseeiskugeln, beschrieben. Die Packung besteht aus zwei zueinander passenden Teilen, nämlich einem Unterteil (1) und einem Oberteil (2). Beide Teile sind jeweils in mehrere, einander zugeordnete Abteilungen (3,3') unterteilt. Die Abteilungen wenigstens eines der Teile (1,2) weisen Wände (4) auf, deren Innenflächen (5) nach Art eines Pyramiden- oder Kegelstumpfes geformt und angeordnet sind. Die Teile (1,2) sind jeweils Schalen aus durchsichtigem oder durchscheinendem Kunststoff. Vorzugsweise sind die pyramidenstumpf-förmig geformten Wände (4) im Bereich der aufsteigenden Kanten (8) abgerundet.

IPC 1-7

**B65D 85/78**

IPC 8 full level

**B65D 85/78** (2006.01)

CPC (source: EP)

**B65D 85/78** (2013.01)

Cited by

WO2005047140A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**DE 8523403 U1 19851205**; DK 385786 A 19870215; DK 385786 D0 19860813; EP 0216107 A2 19870401; EP 0216107 A3 19871007;  
NO 863258 D0 19860813; NO 863258 L 19870216

DOCDB simple family (application)

**DE 8523403 U 19850814**; DK 385786 A 19860813; EP 86111134 A 19860812; NO 863258 A 19860813